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Sunt de părere ca proiectul ,,Blue Trails" ne-a făcut să
vedem conceptul de educație oceanică mult mai clar și
ne-a ajutat să știm cum să o promovăm și să respectăm

mediul înconjurător. A fost o experiență din care am
învățat foarte multe și care nu doar că ne-a apropiat

doar de mediul maritim, ci ne-a ajutat să ne apropiem și
unii de alții. A fost un proiect foarte interesant care m-a

făcut mult mai conștientă de importanța mediului în viața
noastră.

O activitate care mi-a plăcut foarte mult
a fost vizita la Academia Navală ,,Mircea
cel Bătrân". Am fost plăcut surprinsă
toate aparatele care erau folosite la ore
pentru practică și care chiar te făceau sa
înțelegi cum decurge totul pe o navă. De
asemenea, mi s-a părut foarte
interesantă camera care simula cum
este pe o navă.

În plus, la activitatea despre
conservarea populațiilor de
delfini din Marea Neagră ne-au
fost prezentate multe informații
noi despre delfini și despre
cele 3 specii care se găsesc în
Marea Neagră. Mai mult de
atât, am aflat despre efectul
negativ pe care îl are poluarea
asupra acestor mamifere.

Mi-a plăcut foarte mult activitatea care s-
a desfășurat în laboratorul de biologie al
Licelului Teoretic ,,Ovidius". Am analizat
la microscop microplasticul din probele
din Marea Neagră și am avut ocazia de a
vedea și de a lucra cu un cromatograf cu
care am determinat concentrația de
clorofilă.
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